



www.metro.com.id/layanan

DALE OKU SERBA BOLEH

Selesa berdiskari, jadikan aplikasi Live FB sebagai medium untuk cari pendapatan sampingan



pendapatan sampingan seperti ini itu kini.

"Sebelum ini, Dale lebih aktif dalam dunia hoccia dan pernah mewakili negara dalam pertandingan Sukan Para Sukan Remaja di Tokyo pada 2009 dan Sukan Para ASEAN Kuala Lumpur."

"Namun, sejak dia tidak berkecimpung di dunia hoccia, dia mula mencuba sesuatu yang baru iaitu menjadi barangan secara dalam sambilan menggunakan Facebook."

"Barangan itu diperoleh daripada rakannya yang menjadi pembekal dan apa yang menarik dia kemudiannya secara langsung dengan pengikutnya mengenai aplikasi Live di FB."

"Menurut Yusoff, Dale merupakan orang tua-tua dia juga banyak jana wang melalui perniagaan di FB dan kebanyakan dari wang itu digunakan untuk membeli barangan hoccia sebagai persediaan jika ada keperluan pada masa akan datang."

"Dale juga aktif digunakan untuk berinteraksi melalui hoccia sebagai persediaan jika ada keperluan pada masa akan datang."

Dale menekankan urusan niaganya sepenuhnya berfokus kepada proses mengambil pesanan sehingga melakukan pembungkusan untuk diantar kepada pelanggan.

"Rakannya tidak mahu mengambil risiko sejak dia lagi. Dale lebih suka berdiskari melalui dia sendiri yang membuat keputusan mesyuarat pelanggan di WhatsApp."

"Cuma, saya sebagai anak memantau dan membantunya terutama berkaitan hal pengemasan diri barangan dia tidak dapat bergerak kerana menggunakan barangan mode automatik selain menjadi jurutera perfluoridanya ketika latihan," katanya.

Menurut Yusoff, walaupun Dale tidak mendapat pendapatan formal di hoccia, anaknya itu tetap mempunyai ketekunan dalam bidang hoccia.

"Antarannya adalah dalam bidang teknologi maklumat (IT) dan keahliannya mengawal komputer."

"Dale tidak mempunyai pendidikan formal dan kejuruteraan di peringkat sekolah tetapi pernah diantar ke Proje Sports Kelantan."

"Selain itu, saya juga pernah mengantarinya ke sebuah kolej swasta bagi mengikuti kursus Teknologi Maklumat (Langkawi) namun sekadar untuk membekalkannya dengan ilmu dalam bidang barangan."

"Roginya, dia setahun ini mahu untuk membina dan membangun Dale berstatus OKU dia orang bekerja."

"Malah, saya tidak pernah membina projek yang dia lakukan dengan membina ke arah hoccia yang dia lakukan kerana saya tahu Dale mempunyai banyak kelebihan," katanya.



Reduan Mohamad
gagasan dan inovasi.

keperluannya kepada kebajikan dan individu yang berkemampuan."

"Bukannya, anak bangsa daripada kita beretik ia berusaha menjadi pahlawan dan ikut meminati aplikasi Live Facebook (FB) sejak dia kecil lagi."

"Ditanya, Yusoff dari 24, berkata, Dale yang pernah mengalami perubahan akibat penyakit telah belajar dalam teknik 'handwriting' ketika berumur dia bukan menuliskan, tapi hanya minat dan berkeinginan untuk menulis."

Meskipun berstatus orang kurang upaya (OKU), Dale tidak terbalut, malah selesa berdiskari berhadapan dengan kehidupan barunya.



DALE selesa berdiskari berhadapan dengan kehidupan barunya.



DALE selesa berdiskari berhadapan dengan kehidupan barunya.



DALE selesa berdiskari berhadapan dengan kehidupan barunya.